
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 7. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1089
I medfør af sundhedsloven har alle patienter krav på at få fuldført en påbegyndt behand-
ling. Vil ministeren mene, at ventetiderne imellem de enkelte behandlingstiltag for Rigsho-
spitalets Plastikkirurgiske afdelings falloplastikpatienters allerede påbegyndte behandling,
har været og er rimelig, så de på lige fod med andre borgere, der har sammenlignelige
behandlingsbehov, har og har haft lige og let adgang til den sundhedsydelse, de af
Sundhedsstyrelsen har fået bevilliget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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